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W maju mówiliśmy o fotoradarze, który wypożycza skoczowska straż miejska i kilka razy w miesiącu ustawia go na
ulicach. Jak się okazuje to dobry biznes, bo do kasy miasta wpłynęło z nałożonych mandatów już kilkadziesiąt
tysięcy złotych. Wszystko na to wskazuje, że interes będzie jeszcze lepszy, bowiem najprawdopodobniej od nowego
roku, urządzenie takie już na stałe będzie robiło zdjęcia przekraczającym prędkość w gminie. 

POSŁUCHAJ

Mówi Janina Żagan burmistrz Skoczowa. Jak jednak dodaje burmistrz, nie o pieniądze chodzi a o
bezpieczeństwo. 

POSŁUCHAJ

Mimo, że urządzenie na ulicach stoi kilka razy w miesiącu i tak znacznie udało się w niektórych miejscach
ostudzić emocje kierujących – mówi Radiu 90 Artur Tyrna komendant skoczowskiej Straży Mejskiej. 

POSŁUCHAJ

Bez znaczenia, czy jedziemy samochodem od żony, czy firmowym – i tak zapłacimy mandat – dodaje Tyrna. 

POSŁUCHAJ

O tym czy fotoradar na stałe pojawi się na skoczowskich ulicach zadecydują radni. Jednak jak zapewniła nas
burmistrz miasta, będzie wnioskowała o zarezerwowanie w przyszłorocznym budżecie pieniędzy na zakup
urządzenia. Jego koszt to około 180 tysięcy złotych. 

Jan Bacza

Więcej w temacie:

Strażnicy zmierzą prędkość
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